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Abstract (en)
[origin: WO9308116A1] A loading crane that can be mounted on a lorry has a jib composed of several arms (11, 12, 13, 14) telescopically nested
into each other. A hydraulic unit (16, 17, 18, 19) composed of piston and cylinder is arranged between successive arms. When an arm is extended,
a stop arranged on the previous arm actuates a valve entrained with the extended arm, which opens the hydraulic supply for the arm that follows the
extended arm. This valve is arranged at the closed end of the hydraulic cylinder of the arm that follows the extended arm.

Abstract (fr)
Une grue de chargement montable sur un camion comprend une fleche composée de plusieurs bras (11, 12, 13, 14) télescopiquement emboités.
Une unité hydraulique (16, 17, 18, 19) composée d'un piston et d'un cylindre est montée entre des bras successifs. Lorsqu'un bras est déployé, une
butée située sur le bras précédent actionne une soupape qui se déplace avec le bras déployé et qui libére 'amenée de milieu hydraulique au bras
qui suit le bras déployé. Cette soupape est située a I'extrémité fermée du cylindre hydraulique du bras qui suit le bras déployé.
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